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Interpelacja	

	

Dotyczy:	 niewykorzystane	 tereny	 pod	 zabudowę	 wielorodzinną	 wg	
obowiązujących	planów	miejscowych	

	

Proszę	 o	 przekazanie,	 jak	 najdokładniejszych	 danych,	 o	
niewykorzystanych	 terenach	 pod	 zabudowę	 wielorodzinną	 wg	
obowiązujących	planów	miejscowych	w	Krakowie.		

Proszę	o	wskazanie	jaka	ilość	mieszkań,	ewentualnie	jaki	sumaryczny	
metraż	mieszkań	(lub	dla	jakiej	ilości	mieszkańców)	może	jeszcze	postawać	
w	 Krakowie,	 przy	 założeniu	 wykorzystania	 miejscowych	 planów	 dla	
zabudowy	wielorodzinnej	w	100%.		

Toczy	się	dyskusja	na	temat	aktualizacji	strategii	miasta	Krakowa	oraz	
planu	 ogólnego,	 dane	 te	 powinny	 być	 podstawowym	 parametrem	 w	
podejmowaniu	 przyszłych	 decyzji	 związanych	 z	 inwestycjami	
mieszkaniowymi.		

		

		


